

### 書院五十五周年院慶校友日

UC 55<sup>th</sup> Anniversary Alumni Day 29/10/2011



眾嘉賓主持校友日院慶生日會切餅儀式。

左起：副院長兼通識教育主任余濟美教授、副院長兼通識教育副主任張雙慶教授、校友會會長殷巧兒女士、院長馮國培教授、校友會永遠榮譽會長張煊昌博士、校友會副會長何萬森先生、副院長兼輔導長王香生教授及院務主任李雷寶玲女士。

Guests conducted the cake cutting ceremony in celebrating College's 55<sup>th</sup> Anniversary with alumni.

From left: Professor Jimmy C M Yu (Associate College Head and Dean of General Education), Professor Chang Song Hing (Associate College Head and Associate Dean of General Education), Ms Lina H Y Yan (President of College Alumni Association), Professor Fung Kwok-pui (College Head), Dr Thomas H C Cheung (Permanent Emeritus President of College Alumni Association), Mr Ho Man-sum (Vice President of College Alumni Association), Professor Stephen H S Wong (Associate College Head and Dean of Students) and Mrs Christina Li (College Secretary).



聯合校友身體力行，以步行籌款的形式登上水塔為書院募捐。

United College alumni walked up to the top of the water tower to raise fund for the College.



國際生舍堂榮譽舍監余黃燕萍女士(最右)主持與思源文娛中心管理委員會合辦的兒童手工皂工作坊，與參與校友子女及漂亮的製成品合照。

Mrs Joan Yu, Lady Warden of I-House (far right), conducted the Kids' Soap-making Workshop jointly organised by the Si Yuan Amenities Centre Management Committee and posed a photo with alumni and their kids after the workshop.



校友踴躍參與由本院副院長兼輔導長、中國香港體適能總會主席王香生教授贊助的體適能測試。

Alumni participated in the Physical Fitness Test, sponsored by Professor Stephen H S Wong, Associate College Head and Dean of Students, as well as Chairman, Physical Fitness Association of Hong Kong, China.



香港中文大學樹木計劃領隊帶領校友日樹木遊，並為校友沿途講解。

The tree walk leaders of the CU Tree Project led alumni to know about the trees on College campus.



由本院陳震夏宿舍舍監、藥劑學院李詠恩教授帶領該系學生助手為校友量度血壓，校友及家人更帶備日常服用的西藥讓藥劑學院的專業人員作即場檢視量度血壓及日常服用藥物檢視。

Warden of Chan Chun Ha Hostel, Professor Vivian W Y Lee, School of Pharmacy, led the school students to conduct the Blood Pressure Monitoring and Medication Review.



本院成員兼校友那打素護理學院周柏珍教授贊助及帶領專業護士為校友進行檢查膽固醇及血糖測試。

College member, Professor Janitor Chau, The Nethersole School of Nursing, sponsored and led professional nurses to conduct Cholesterol and Glucose Test for alumni.



本院成員兼校友公共衛生及基層醫療學院余素娟女士及本院成員公共衛生及基層醫療學院翁家俊先生帶領該系學生助手為校友及家人進行骨質疏鬆測試。

College members, Ms Janice S K Yue and Mr Tony K C Yung, School of Public Health and

Primary Care, led the school students to conduct the Osteoporosis Test for alumni and their families.